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Dagsorden 

A. Valg af dirigent  

• Godkendelse af dagsorden 

• Valg af referent  

• Valg af stemmetællere 

B. Årsberetning v/Leo Bergsted Mortensen 

b. Godkendelse af årsberetningen  

C. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskabet v/ Michael Borup 

D. Fastlæggelse af kontingent for 2020 

E. Budget 

F. Valg til bestyrelsen Leo Mortensen er på valg / modtager genvalg 

G. Indkomne forslag 

H. Valg af 2 suppleanter  

I. Valg af Revisor 

J. Fastsættelse af vedligeholdelsesbeløb til veje, grøfter, pladser, 

klipning, hyttefærdiggørelse, dræning, fællesarealer. 

K. Eventuelt  

 Kære medlemmer hjælp os med at fremskaffe E-mail oplysninger på flest mulige 

medlemmer 

 

Generalforsamlings referat af 13.Apl-2019  

A) Leo Bergsted blev valgt til dirigent  

• Dagsordenen blev godkendt og der var indkaldt rettidigt  

• Michael Borum blev valg til referent 

• Generalforsamlingen mente ikke der var behov for stemmetællere 

B) Årsberetningen som var sendt til alle sammen med dagsordenen – blev godkendt  

C) Årsregnskabet 2018 blev godkendt- 
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D) Kontingentet 2020 er uændret i forhold til 2018 – 2019.  

E) Michael Borum havde ikke tidligere lavet budget.  

• Formanden havde orienteret om skiftet fra Jyske Bank til 

Andelskasse, bestyrelsen kan følge med på PC banken, ingen 

negative betalinger. 

F) Leo blev genvalgt og konstitueret som formand. 

G) der var ikke kommet skriftlige forslag, men et telefonisk forslag om en 

stor fælles legeplads & petanquebane spred på fællesarealerne, 

formanden havde under kravene hos sikringsstyrelsen – set så ikke ud til 

at gevinster stod mål men udgifterne – dermed blev det definitivt 

droppet.  Formanden havde fundet ud af at vi kunne pifte områder om 

med faunastriber. (  fanunastriber.dk ) 1200 kr. for 3 x 800 meter inkl. 

fræsning, såning med treårige planter. Det blev besluttet at prøve det.   

H) Thomas Høgh og Kristian Jacobsen blev valgt som suppleanter.   

I) Revisoren er Michael Borups revisor, som få et symbolsk beløb for at 

kontrollere og opstille regnskabet  

J) Bestyrelsen tilrettelægger arbejdet og prøver at spare nogle procenter 

på vores variable udgifterne  

K) intet udover alm snak under eventuelt 
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